
 
 
3º International Conference on Electronic Voting to Assess E-Voting 
Experiences Around the World 
 
Strasbourg, 05.08.2008 – EVOTE08, the 3rd International Conference on Electronic Voting, will gather on 6-9 
August in Bregenz (Austria) around 100 academic, business and government experts from all over the world 
in order to review e-voting experiences in several countries, and to assess the legal and technological issues 
raised by this new way of encouraging democratic participation.  
 
The conference is organised by the Competence Centre for Electronic Voting and Participation (E-
Voting.CC) in cooperation with the Council of Europe and the Austrian Federal Council. 
 
It will take place at Castle Hofen near Bregenz/Austria, which is the seat of the Centre for Science and 
Continuing Education. The conference is open to the press. 
 
Programme 
 
Contacts:  
Michael Remmert, Council of Europe, +33 (0) 6.62.29.03.78, michael.remmert@coe.int  
Robert Krimmer, Centre for Electronic Voting and Participation, +43.6.642.05.59.90, r.krimmer@e-voting.cc  
 
 
 
3e Conférence internationale sur le vote électronique, consacrée à 
l’évaluation des expériences menées dans le monde à cet égard 
 
Strasbourg, 05.08.2008 – EVOTE08, la 3ème Conférence internationale sur le vote électronique, rassemblera 
du 6 au 9 août à Bregenz (Autriche) une centaine d’universitaires ainsi que d’experts commerciaux et 
gouvernementaux du monde entier, qui étudieront les expériences de vote électronique conduites dans 
plusieurs pays et évalueront les questions juridiques et techniques soulevées par ce nouveau moyen 
d’encourager la participation démocratique. 
 
La conférence est organisée par le Competence Centre for Electronic Voting and Participation (E-
Voting.CC), en coopération avec le Conseil de l'Europe et le Conseil fédéral d’Autriche.  
 
Elle se tiendra près de Bregenz/Autriche au Château Hofen, qui est le siège du Centre pour la Science et 
l’Education continue. Elle est ouverte à la presse. 
 
Programme (uniquement en anglais) 
 
Contacts : 
Michael Remmert Conseil de l'Europe,  +33 (0) 6.62.29.03.78; michael.remmert@coe.int 
Robert Krimmer, E-Voting CC – Competence Centre for Electronic Voting and Participation –
+43.6.642.05.59.90, krimmer@e-voting.cc 
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